
 

 

 
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 22.06.25 i DKeF. 

Mødet afholdes på Scandic kl. 9.00 - ca. 15.00 
 

Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgensen, Poul Larsen-Fed-

ders, Mathilde Steensen og Anja Haulrich 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat  Opfølgning  
Pkt. 1. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

 

Orientering 

• Screm turnering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• EM  

 

 

 

 

 

 

• CFR/medlemstal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Seniorkegler generalfor-

samling 

 

 

 

 

 

Vi har fået en officiel invitation til Screm 

turnering i Polen. Efterfølgende har vi 

spurgt klubber/spillere om der er nogen 

der kan tænke sig at deltage i turnerin-

gen. Vi har ikke deltaget i de seneste 

mange år, da vi ikke har fået en officiel 

invitation. Da vi nu har fået invitationen 

officielt, vil vi gerne deltage, for at prøve 

det af. Der bliver spillet den 22-23 au-

gust og tilmeldingen er den 30. juni 

2025. Vi håber at få 4 herrer og 4 damer 

til at deltage, men lige nu er der ikke så 

mange interesserede. Vi kunne også 

godt bruge en holdleder, men ellers kan 

vi godt tage afsted uden holdleder.  

 

Eliteudvalget/ Jette er i fuld gang med 

planlægningen. Turneringen ligger i Ros-

kilde 10-12 oktober. Vi afventer verifice-

ring fra NBN omkring invitationen, der er 

klar til at blive sendt ud fra vores side.  

 

Fordi EY og DIF har mere fokus på kvali-

tetssikring af medlemstal, så vil vi gerne 

følge op og lave et skriv omkring CFR og 

medlemstal til klubberne efter sommer-

ferie, for at gøre dem opmærksom på 

reglerne for hvordan man indberetter 

medlemstal. I det vi skriver, skal der stå, 

at klubberne skal gennemgå vedtægter 

og medlemstal. Reminder ud i november 

forud for at klubberne skal indberette 

medlemstal.  

 

Niklas og Katja deltog og det var et rigtig 

godt møde og DKeF var glade for at få 

mulighed for at deltage.  

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja/Niklas 

følger op 

 

 

 

 

 

Katja laver et 

skriftligt op-

læg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Drøftelse 

• Evaluering, møde med 

udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• DKeF Forretningsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• DKeF love  

 

Der blev efterspurgt at dommerne fortol-

ker reglerne ens. Derfor er der et ønske 

om at dommerreglerne bliver læst- og 

skrevet igennem, så det ikke kan misfor-

tolkes. Opgaven tilfalder dommerfor-

manden eventuelt i samarbejde med 

LOA. 

 

Generelt var det et rigtig godt og kon-

struktivt møde med udvalgene og der 

kom mange nye og fine ideer frem, som 

udvalgene arbejder videre med.  

 

DKeF forretningsorden blev gennemgået 

og instruksen fra EY Revisorer blev tilfø-

jet afsnittet “bestyrelsen”.  

Som afledt af diskussionen om forret-

ningsorden blev det besluttet, at slette 

intern revision. Der er lavet ny struktur 

omkring økonomi og der er flere der er 

inde over regnskab, hvilket betyder, at 

der ikke er nogen grund til intern revi-

sion.  

 

DKeF love skal revideres med følgende: 

Eliteudvalget skal splittes op i to udvalg, 

så der fremover bliver 3 medlemmer i et 

Bohleudvalg og 3 medlemmer i et Classi-

cudvalg.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja sørger 

for rettelser 

på hjemme-

side mv. 

 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja arbejder 

videre sam-

men med LOA 

Pkt. 2. Kasserer 

 

Orienteringer 

• Værdipapirer 

Status pr 31. Maj 2025 

 

 

Drøftelser 

• Ændringer til opkrævning 

af kontingent 

 

 

 

 

 

 

 

• Satsark opdateres 

 

 

 

 

Der er solgt værdipapirer fordi der var 

behov for det, da der er afholdt mange 

aktiviteter i løbet af foråret. 

 

 

Licensopkrævning ændres fra at være 

årligt til at være sæsonbetinget. Ændrin-

gen træder i kraft fra august 2026. Vi 

skal sikre konsekvens rettelser igennem 

alle DKeF regler og love samt turnerings-

reglementet.  

 

Satsarket opdateres med nyeste satser, 

bl.a. fordi SKAT ændrer satserne for fri-

villigt arbejde.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poul tager fat 

i TU og sikre 

at ændringen 

træder i kraft.  

 

 

Poul opdaterer 

arket til au-

gust 2025 

Pkt. 3.  

1. Næstformand 

 

Orienteringer 

• Familiedage i efterårsfe-

rien 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://kegleforbund.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EQRTrpLYaqNFlZGbflQZQTcBprD4FRnGokuJtJH7CBIS7A?e=vCEw9G
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• Projekt i Aarhus  

 

 

 

 

 

 

 

 

• Film 

 

 

 

• DM-ugen 

 

 

 

 

 

 

 

Orienteringer/Drøftelse  

• Møde med seniorer med 

henblik på projektet i 

Aarhus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Drøftelse 

• SoMe konsulent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi håber at kunne lave familiedage i ef-

terårsferien. 1 øst og 1 vest. Vi er i dia-

log med et par klubber. 

 

Thomas er i dialog med en konsulent, 

der er ansvarlig for 5 folkehuse. Her 

kommer to brugergrupper der kunne 

være aktuelle at henvende sig til. Den 

ene er seniorer der søger et fællesskab 

og den anden er rehabiliteringsgruppen, 

hvor der er voksne, der skal genoptræ-

nes efter en operation. Thomas er i dia-

log med kommunen om det videre for-

løb.  

 

Vi er ved at få optaget film i Fredericia 

og Nyborg, som vi forventer at have klar 

til ny strategiperiode fra 2026.  

 

DM-ugen kommer til at ligge i Aarhus i 

2027. Da det er første gang vi er i en by, 

hvor der er keglebaner, bør vi nedsætte 

en arbejdsgruppe, der kan se på mulig-

hederne. Vi skal lave et opslag om nogen 

har lyst til at deltage i en arbejdsgruppe. 

 

 

Thomas og Katja har afholdt møder med 

Gerhard og Emil. Et rigtig konstruktivt 

møde, der bragte os langt omkring. Ud 

over Aarhus projektet drøftede vi blandt 

andet instruktørkursus og mulighed for 

at bruge stativer til baner. Derudover 

talte vi om hvilke budskaber vi skal be-

nytte til seniorer som målgruppe, hvis vi 

skal rekruttere nye medlemmer. Endelig 

talte vi om at kontakte nogle af de pri-

vate fællesskaber i Sønderjylland i fx 

Tønder og Kloster.  

 

 

Vi har haft møde med en SoMe medar-

bejder, som en mulighed for os at an-

sætte i en begrænset periode som en pi-

lot. En person der deles med sportsdyk-

kerne. Formålet skulle være at brande 

og synliggøre keglesporten samt at fokus 

på intern kommunikation. Udgangspunk-

tet er at vi starter med et pilotprojekt 

frem til udgangen af 2025. 

 

Bestyrelsen bakkede op om beslutningen 

med at ansætte en SoMe medarbejder i 

en pilot 2025 ud.  

 

Thomas og 

Katja under-

søger sagen 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas og 

Katja samler 

op 

 

Thomas sam-

ler op og laver 

et opslag på 

FB til august. 

 

 

 

 

 

Thomas un-

dersøger pri-

ser på stativer 

samt instruk-

tørkursus.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas, Nik-

las og Katja 

arbejder vi-

dere  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

• Digital media  

Brandstrategi og tilbud 

 

 

• Familiemedlemsskab 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tilbuddet blev kort gennemgået, men sat 

på standby for at afvente en kommende 

SoMe medarbejders input.  

 

For at se ind i mere fleksibilitet og til-

trække familier vil vi gerne se ind i nye 

typer af medlemskaber. Det kunne even-

tuelt være et familiemedlemskab under 

DKeF. Ideen er kun på tegnebrættet, 

men vi er ved at udvikle på, hvordan vi 

kan skabe en mere fleksibel tilgang for 

familier at blive en del af sporten. Der 

blev ikke truffet nogen beslutning, men 

vi brainstormer videre med emnet og ta-

ger det op på et senere tidspunkt.  

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 4  

2. Næstformand 

Ansvarlig for elite og turne-

ring 

 

Orienteringer 

• Gomember 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Nations Cup 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gomember har foretaget rettelser i keg-

leportalen så der nu ligger en snitliste for 

seniorer og deres holdnavne bliver syn-

lige for indberetninger.  

Derudover er der enkelte rettelser vi 

gerne vil have med samtidig. 

 

Der blev orienteret om en mulighed for 

en ny platform hos GoMember, der er 

mere helhedsorienteret og samtidig in-

kluderer klubberne med et nyt medlems-

system, hjemmeside mv. Bestyrelsen 

beder om at få sagen yderligere belyst, 

før man kan tage stilling til punktet.  

Der skal være nations Cup i Odense den 

19-21. september  

Forrige år valgte Tyskland at lave et ge-

byr på 15 Euro i Tyskland. Det laver vi 

ikke i Danmark.  

Generelt er der udfordringer med kom-

munikationen med NBN særligt mhp EM. 

Vi vil gerne lave en uformel liste over 

deltagende lande, så vi har en kontakt-

person pr nation som vi kan kommuni-

kere med.  

 

Antal landskampe. Der er i 2025 vedta-

get, at det kun er VM hold i Classic der 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op sammen 

med TU. 

 

 

 

 

 

Michael og 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

Michael følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja laver 

opgørelsen på 

kegler.dk 
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Drøftelse 

• Evaluering af VM Classic 

 

tæller med som landskamp og ved Bohle 

er det EM og landskampe der tæller 

med.  

 

 

Bestyrelsen diskuterede deltagelse og 

resultater fra VM og om der skal opstilles 

krav til de spillere der skal deltage i hold 

VM Classic. Punktet tages op igen til au-

gust.  

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op 

Pkt. 5. Bestyrelsesmedlem 

for baneanlæg og dommere 

 

Drøftelse 

• Banekonsulenter 

 

 

 

 

 

Der er nu fundet fuldt hold af banekon-

sulenter til kommende sæson. Karl Voll-

sen tager en sæson mere og Michael 

Winding har sagt ja til Classic-delen. 

Derudover har Søren Pedersen sagt ja til 

Bohle på Sjælland. Bent Folmer fortsæt-

ter. 

 

Vi er på udkig efter en afløser for Karl 

Vollsen i Jylland, der ønsker at stoppe. 

 

Vi kunne godt bruge et par nye dom-

mere øst for Storebælt.  

 

 

 

Pkt. 6.  

Bestyrelsesmedlem for kom-

munikation og synlighed 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

Pkt. 7. Bestyrelsesmedlem 

for klubaktivitet 

 

Ingen bemærkninger  

Pkt. 8. Udviklingskonsulent 

 

Orienteringer 

• Opstart af Motivu projekt 

 

 

 

• Danmark spiser sammen 

mod ensomhed 

 

 

 

 

• Åbent Hus 2025 

 

 

 

 

 

 

Katja har haft møde med alle 6 klubber 

angående Motivu og vi forventer at 

sætte i gang planmæssigt i september 

2025  

 

Anja og Katja går med planer om at lave 

en pilot i et par klubber, som vi går i dia-

log med omkring Danmark spiser sam-

men. Muligheden bliver også udbudt til 

alle klubber i DKeF. 

 

Der er 1 by tilmeldt Åbent Hus. Det er 

forventeligt, at der ikke er så mange 

med, da det er sidste gang i nuværende 

 

 

 

Katja følger 

op på alle 

punkter 

https://danmarkspisersammen.dk/
https://danmarkspisersammen.dk/


 

 

 

 

• Bachelorprojekt 

 

 

 

 

 

 

• Fremtidens idrætsfor-

eninger 

 

 

 

 

 

 

• Canva 

 

 

 

 

Drøftelser 

• Spørgeskema som afslut-

ning på strategi 2022-25 

hvor vi måler på føl-

gende:  

 
Spor 1, resultatmål 1: Minimum 85 % 
af alle klubber skal, opleve kendskab, 
kvalitet, samarbejde og kommunika-
tion med DKeF, som værende godt. 

• Bestyrelsen bedes 

overveje, om der 

kunne være andre 

spørgsmål der skal 

med, når vi nu allige-

vel spørger klub-

berne. Se eventuelt 

vedhæftede inspira-

tion fra Rosport Dan-

mark  

 

strategi vi kører projektet. Åbent Hus bli-

ver fremover en hyldevarer. 

 

Vi har modtaget det bachelorprojekt de 

to studerende har skrevet med udgangs-

punkt i keglesporten. Interessant pointer 

som vi kommer til at inddrage i de pro-

jekter vi skal lave i kommende strategi-

periode.  

  

Vi er blevet kontaktet af DIF, om vi har 

nogle foreninger der vil være med i et 

projekt omkring fremtidens frivillighed. 

Katja kontakter DIF og spørger ind til 

flere informationer og undersøger samti-

dig muligheden hos et par foreninger.  

 

Vi har fået NGO status hos Canva, hvil-

ket betyder et gratis antal licenser vi kan 

dele ud til interesserede frivillige eller 

klubber. 

 

 

Som afslutning på strategi 2022-25 er vi 

forpligtet på at måle på de ting vi skal 

afrapportere. Derfor kan vi lige så godt 

få afklaret, om der er andre emner, vi 

gerne vi spørge klubberne om ved 

samme lejlighed.  

 

Bestyrelsen var enige i at vi skal spørge 

ind til klubbernes rekruttering af nye 

medlemmer.  

 

Vi skal også spørge om deres brug af 

medlemssystem og om klubbernes inte-

resse i et nyt medlems- og økonomisy-

stem.  

 

Vi skal også huske at spørge om klub-

bernes interesse for opkvalificering på 

området SoMe. 

 

Pkt. 9. Næste møde Bestyrelsesmøde den 17. august 2025 

kl. 10 - 16 på Scandic i Odense 

 

 

Pkt. 10. Evaluering af mødet 

 

Det er godt med fysiske møder og ikke 

kun online.  

Godt at man kunne arbejde i eget udvalg 

og bestyrelsen har stået til rådighed, 

men vi vil gerne organisere mødernes 

indhold efter behov fremover.  
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Pkt. 11. Eventuelt 

 

Møde for officials til VM i Classic i Ungarn 

var ikke godt. Det var ustruktureret og 

uprofessionelt. 

 

 


